

HEBE



Aurore

The Aurore watch is a finely executed timepiece from HEBE. A homage to the watchmaking tradition of the Swiss Jura, the brand expresses its founding values - confidence, seduction and vitality - through the combination of different metals and the skeletonised movement. The rare but no less captivating auroras borealis have inspired the traditional yet at the same time highly contemporary design of this monochrome watch. The galvanised steel, matched with the absence of a dial, produces an ingenious interplay of forms and transparencies that hints at the magnetic activity behind these auroras. Robust yet light, structured yet spontaneous, this timepiece is indeed a heavenly sight.

Movement	Hand-wound, ETA 6498, 16½ lines, 46-hour power reserve
Functions	Hours, minutes and seconds
Case	Steel with black PVD coating, 43 mm Sapphire crystal, front and back Water-resistant to 50 m (5 ATM)
Dial	Small seconds at 6 o'clock 12 applied cabochon hourmarkers
Bracelet/Strap	Black leather with folding clasp in steel with black PVD coating

HEBE



Aurore

Avec son modèle Aurore, la Maison HEBE signe ici une très belle réalisation. Rendant hommage à l'horlogerie jurassienne, c'est au travers de la combinaison de différents métaux et du travail de squelettage du mouvement que les valeurs originelles de la marque s'expriment : confiance, séduction et jouvence. Ce sont les aurores boréales, phénomènes rares mais non moins fascinant, qui ont inspiré le design à la fois traditionnel et très contemporain de ce garde-temps monochrome. Le traitement galvanique de l'acier, associé à l'absence de cadran, offre un ingénieux jeu de formes et de transparences qui n'est pas sans rappeler l'activité magnétique à l'origine des phénomènes auroraux. Robuste, mais léger, structuré, mais spontané, ce garde-temps offre un spectacle céleste.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, ETA 6498, 16½ lignes, réserve de marche de 46 heures
Fonctions	Heure, minute et seconde
Boîtier	Acier traité PVD noir, 43 mm Glace et fond saphir Étanche à 50 m (5 ATM)
Cadran	Petite seconde à 6h 12 index cabochon en applique
Bracelet	Cuir noir avec boucle déployante en acier traité PVD noir